
Zápisnica

z mimoriadneho verejného rokovania Obecného zastupiteľstva v Podbieli
zo dňa 23.mája 2013

Prítomní:
Poslanci:

N eprítom ná:
Hl. kontrolór obce: 
Ďalší prítomní:

Slavomír Korčuška -  starosta obce
Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír 
Franko, Rudolf Veselý,
Ing. Iveta Kanderková 

p.Viera Bebejová 
podľa prezenčnej listiny

K bodu číslo 1: Otvorenie
Starosta obce Slavomír Korčuška privítal prítomných členov obecného zastupiteľstva a prítomných 
občanov. Skonštatoval, že sú prítomní 6 poslanci, Ing. Iveta Kanderková sa ospravedlnila, obecné 
zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné. Začalo sa rokovanie obecného zastupiteľstva.

K bodu číslo 2: Schválenie programu rokovania
Starosta obce oboznámil prítomných s predloženým programom a opýtal sa na doplňujúce návrhy. 
Poslanec Pavol Loffaj žiadal vypustiť bod 8 „Informácie starostu obce“, pretože list od JUDr.Jozefa 
Domiňáka nemali poslanci k dispozícii. Starosta uviedol, že list je  len informácia starostu, nebude 
sa o ňom rokovať. Následne dal starosta obce slovo poslancovi Bc.Pavlovi Kudzbelovi, ktorý 
hovoril, že na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva bola schválená zmena rokovacieho 
poriadku s lehotou na doručovanie podkladov 10 dní pred rokovaním. List si vyžiadal na obecnom 
úrade a pretože sa v liste píše o ňom a o poslankyni Kanderkovej, ale aj o iných poslancoch. Ak má 
byť tento list prílohou zápisnice, podľa neho majú byť poslanci dopredu oboznámení, čo sa ide 
schváliť a čo bude prílohou zápisnice. Podľa neho je  veľa dopisov, ktoré boli adresované 
zastupiteľstvu a on sa nestretol s tým, aby tie, ktoré neboli schválené, boli prílohou zápisnice. Preto 
sa aj on prikláňa k návrhu poslanca Loffaja vypustiť tento bod z programu rokovania. Starosta obce 
vysvetlil, že sú to len informácie starostu, list má byť len odovzdaný obecnému zastupiteľstvu na 
rokovaní, nebude sa o ňom rokovať. Keď už nikto nemal iný návrh, dal starosta hlasovať o návrhu 
poslanca Pavla Loffaja, aby bod č. 8 bol vypustený z rokovania. Hlasovaním „za“ boli poslanci 
Pavol Loffaj, Bc.Pavol Kudzbel, hlasovania sa zdržal poslanec Rudolf Veselý, proti boli poslanci 
Dušan Dvorský, Ján Poštek, Ľubomír Franko. Starosta obce skonštatoval, že program rokovania 
bude v pôvodnom znení. Obecné zastupiteľstvo sa riadilo pôvodným programom. Začalo 
sa prerokovávanie jednotlivých bodov programu.

K bodu číslo 3: Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice
Do návrhovej komisie starosta navrhol poslancov Rudolfa Veselého a Dušana Dvorského. Nikto 
nemal iný návrh. Hlasovaním „za“ Rudolfa Veselého hlasovali poslanci Dušan Dvorský, Ján 
Poštek, Bc.Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko. Zdržal sa Rudolf Veselý. Hlasovaním 
„za“ Dušana Dvorského boli Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, Rudolf 
Veselý, zdržal sa hlasovania Dušan Dvorský.
Za overovateľov zápisnice starosta určil poslancov Pavla Loffaja a Jána Pošteka a za zapisovateľku 
Alenu Mišunovú.



K bodu číslo 4: Schválenie zmluvy o bezplatnom nájme nebytových priestorov ZŠ a MŠ v 
Podbieli pre CVČ Trstená
Starosta obce uviedol, že návrh zmluvy bol doručený na Obecný úrad v Podbieli a zaoberala sa ním 
finančná komisia. Za finančnú komisiu predložil stanovisko jej člen poslanec Bc.Pavol Kudzbel. 
Uviedol, že finančná komisia doporučuje návrh zmluvy schváliť s tým, že v článku 2 je  potrebné 
zmeniť dobu nájmu, a to  od 01.01.2013 do 30.06.2013. Hlavná kontrolórka nemala námietky.
K tomuto bodu z poslancov nikto nemal pripomienky. Hlasovaním ,,za“ schválenie tejto zmluvy 
boli všetci prítomní poslanci (Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, 
Ľubomír Franko, Rudolf Veselý).

K bodu číslo 5 : Schválenie zmluvy o nájme nebytových priestorov ZŠ a MŠ v Podbieli pre 
Súkromnú základnú umeleckú školu, Tvrdošín
Starosta obce uviedol, že návrh zmluvy bol doručený na Obecný úrad v Podbieli a zaoberala sa ním 
finančná komisia. Za finančnú komisiu predložil stanovisko Bc. Pavol Kudzbel. Uviedol, 
že finančná komisia doporučuje schváliť predložený návrh zmluvy. K tomuto bodu z poslancov 
nikto nemal pripomienky. Hlavná kontrolórka nemala námietky. Hlasovaním „za“ schválenie tejto 
zmluvy boli všetci prítomní poslanci (Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, 
Ľubomír Franko, Rudolf Veselý).

K bodu číslo 6 : Schválenie zmeny Plánu zasadaní Obecného zastupiteľstva v Podbieli na rok 
2013
Starosta obce uviedol, že na zasadnutí obecného zastupiteľstva v decembri minulého roka bol 
schválený plán zasadaní obecného zastupiteľstva na rok 2013. Teraz však navrhol jeho zmenu, 
nakoľko je  potrebné schváliť predovšetkým záverečný účet obce Podbiel za rok 2012, a to do konca 
júna 2013 a zároveň pripraviť návrh úpravy rozpočtu obce na rok 2013. Preto navrhujem zmeniť 
termíny riadnych zasadaní podľa predloženého návrhu, ktorí všetci obdržali. V diskusii poslanci 
nemali žiadne pripomienky. Hlavná kontrolórka nemala námietky. Hlasovaním ,,za“ schválenie 
zmeny plánu boli poslanci Dušan Dvorský, Bc.Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, 
Rudolf Veselý. Zdržal sa Ján Poštek.

K bodu číslo 7: Žiadosti
Starosta obce uviedol, že hlavným dôvodom, prečo som zvolal toto mimoriadne zasadanie je  fakt, 
že je  nevyhnutné dotiahnuť schválenie dotácií pre záujmovú činnosť našich detí na základe žiadostí, 
ktoré boli doručené na obecný úrad a o ktorých sa už rokovalo. Ďalej uviedol, že zo záverov 
predchádzajúceho zasadania v apríli vyplynula pre obecný úrad povinnosť zistiť skutočný počet 
žiakov v záujmových útvaroch, zistiť, v ktorých záujmových činnostiach sú žiaci registrovaní, zistiť 
reálnu návštevnosť žiakov v jednotlivých registrovaných krúžkoch, v prípade registrácie dieťaťa vo 
viacerých záujmových krúžkoch zabezpečiť písomné vyjadrenie rodiča o návštevnosti jednotlivých 
krúžkov. Tento stav bol preverený a na rokovaní finančnej komisie boli všetky žiadosti, ktoré 
poslanci obdržali v materiáloch na dnešné rokovanie, podľa zisteného stavu prerokované. 
Stanovisko komisie kjednotlivým  žiadostiam predniesol jej člen poslanec Bc.Pavol Kudzbel. 
Uviedol, že finančná komisia doporučuje schváliť návrhy dotácií od januára 2013 do júna 2013 
v celkovej sume 1.809,18 € nasledovne:

a) CVČ Trstená -  dotácia v sume 975,60 €
b) Mesto Námestovo -  dotácia v sume 94,14 €
c) Mesto Tvrdošín -  dotácia v sume 78,48 €
d) OZ Starí Slovania -  dotácia v sume 660,96 €
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Poslanec Ľubomír Franko sa opýtal na prípad, keď dieťa chodí na dva krúžky, ako sa v takomto 
prípade navrhla dotácia. Starosta obce vysvetlil, že navštívil rodičov detí, ktoré navštevujú dva 
krúžky a títo sa vyjadrili, či chcú, aby sa rozdelila dotácia pre obidve organizácie. Podľa toho sa 
prepočítalo na jednotlivé žiadosti. Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Starosta obce prečítal 
návrh na uznesenie o schválení dotácií nasledovne:

a) CVČ Trstená -  dotácia v sume 975,60 €
b) Mesto Námestovo -  dotácia v sume 94,14 €
c) Mesto Tvrdošín -  dotácia v sume 78,48 €
d) OZ Starí Slovania -  dotácia v sume 660,96 €

Hlasovaním „za“ schválenie dotácií jednotlivým organizáciám v takýchto výškach boli všetci 
prítomní poslanci (Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, 
Rudolf Veselý).
Ďalej starosta obce informoval o žiadosti Súkromného školského strediska záujmovej činnosti 
v Nižnej o poskytnutie dotácie. Po preskúmaní dochádzky do tohto strediska zistil, že deti ho 
nenavštevujú. Žiadosťou sa zaoberala aj finančná komisia, stanovisko predniesol poslanec Bc.Pavol 
Kudzbel. Komisia sa zhodla na tom, že dotácia by nemala byť v takomto prípade poskytnutá. 
Starosta sa opýtal na iné návrhy. Nikto sa neprihlásil. Preto prečítal návrh na uznesenie o zamietnutí 
tejto žiadosti. Hlasovaním „za“ boli všetci 6 prítomní poslanci (Dušan Dvorský, Ján Poštek, 
Bc.Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, Rudolf Veselý).
Ďalej starosta obce uviedol, že vyplýva potreba úpravy rozpočtu v príjmovej a vo výdavkovej časti 
rozpočtu obce Podbiel na rok 2013 v súvislosti s poskytnutými dotáciami na záujmovú činnosť 
nasledovne:
- v príjmovej časti upraviť položku 111 003 výnosy dane z príjmov územ. samospráve zvýšiť 
o 1.811,- €.
- vo výdavkovej časti vytvoriť nové položky:

položka 641 009 001- transfer Mesto Trstená 976,- €
položka 641 009 002- transfer Mesto Tvrdošín 79,- €
položka 641 009 003 - transfer Mesto Námestovo 95,- €
položka 642 001 - transfer občianske združenie Starí Slovania 661,- €

Hlavná kontrolórka nemala pripomienky. Starosta dal hlasovať o uvedenej úprave rozpočtu obce 
Podbiel na rok 2013 v súvislosti s poskytnutými dotáciami. Hlasovaním „za“ boli všetci prítomní 
poslanci (Dušan Dvorský, Ján Poštek, Bc. Pavol Kudzbel, Pavol Loffaj, Ľubomír Franko, Rudolf 
Veselý).

K bodu číslo 8 : Informácie starostu :
Starosta obce informoval prítomných, že dňa 15.apríla 2013 bol na Obecný úrad v Podbieli 
doručený list JUDr.Jozefa Domiňáka adresovaný poslancom na zasadanie obecného zastupiteľstva. 
Až po vypracovaní programu dnešného rokovania bol doručený druhý list JUDr.Domiňáka, taktiež 
adresovaný pre poslancov. Tieto boli poslancom rozdané. Tento bod berú poslanci na vedomie.
Na to reagoval poslanec Bc.Pavol Kudzbel ohľadne toho, prečo majú byť tieto listy prílohou 
zápisnice, keď poslanci, o ktorých sa v listoch píše, nemali možnosť na ne reagovať. Ďalej uviedol, 
že keď príde 100 listov od občanov adresovaných na obecné zastupiteľstvo, či budú tvoriť prílohu 
zápisnice. Na to reagoval poslanec Pavol Loffaj, ktorý uviedol, že poslanci neboli oboznámení 
s listom JUDr.Domiňáka. Ďalej vystúpil poslanec Ján Poštek, ktorý uviedol, že JUDr.Domiňák 
žiada len o zverejnenie liestu, nežiada, aby sa k nemu poslanci vyjadrili. Opäť vystúpil poslanec 
Kudzbel, hovoril o 10-dňovej lehote na predkladanie materiálov na rokovanie, aby sa mohli 
poslanci vyjadriť, aj k tomuto listu, a o tom, že chce prečítať svoj elaborát a žiadal, aby bol prílohou 
zápisnice. Poslanec Ján Poštek ho upozornil na 10-dňovú lehotu, teda možnosť poslancov reagovať 
na jeho list až na najbližšom zasadnutí a ak chce čítať list, nie v bode informácie starostu, ale
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v nasledujúcom bode. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel uviedol, že chce reagovať v tomto bode. Starosta 
ho upozornil, že môže čítať list v interpeláciách poslancov. Napriek tomu poslanec Kudzbel chcel 
reagovať na list v tomto bode. Starosta uviedol, že list JUDr.Domiňáka nečítal, splnil si povinnosť 
odovzdať ho poslancom. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel že môže tiež rozdať svoj list poslancom. 
Povedal, že starosta mu nemá hovoriť, čo má robiť, kedy a v akom bode má reagovať, a že chce 
v tomto bode reagovať na doručený list JUDr.Jozefa Domiňáka. Starosta uviedol, že bude mať 
priestor v interpeláciách. Poslanec Dušan Dvorský uviedol, že tento bod berú poslanci na vedomie 
a treba ísť ďalej. Bc.Pavol Kudzbel trval na tom, aby mohol reagovať. Poslanec Ľubomír Franko 
navrhol, keďže išlo len o informáciu o liste, aby sa do zápisnice nedával. Poslanec Dvorský uviedol, 
že všetky listy môžu byť zobraté na vedomie a rokovať o nich sa môže na budúcom zastupiteľstve. 
Poslanec Kudzbel opätovne chcel prečítať svoje stanovisko k listu. Poslanec Poštek trval na tom, že 
keď poslanci nečítali list JUDr.Domiňáka, nech aj on ho dá ako súčasť zápisnice. Na to poslanec 
Bc.Pavol Kudzbel uviedol, že má aj stanovisko Ing.Kanderkovej a ak ich stanoviská budú tvoriť 
prílohu zápisnice tak, ako list pána JUDr.Domiňáka, tak ho nebude čítať. Dal návrh, aby druhý list 
JUDr.Domiňáka nebol súčasťou tejto zápisnice, ale až po ich vyjadrení na budúcom zastupiteľstve, 
a zároveň aby k prvému dopisu boli v tejto zápisnici prílohou ich dve stanoviská. Keď už nikto 
nemal pripomienky, starosta vyzval návrhovú komisiu na prednesenie návrhu na uznesenie. 
Hlasovaním „za“ to, aby prílohou zápisnice z dnešného obecného zastupiteľstva boli dopisy od 
p.JUDr.Domiňáka zo dňa 11.04.2013, od p.Pavla Kudzbela z 23.05.2013 a od pani Ing.Kanderkovej 
zo dňa 20.05.2013 a zároveň súčasťou zápisnice nebude dopis od p.JUDr.Domiňáka, ktorý bol 
doručený neskôr, z 13.05.2013. Poslanec Ján Poštek dal druhý návrh a navrhol ako prílohu 
zápisnice všetky listy. Starosta dal najskôr hlasovať o prvom návrhu p.Kudzbela. Hlasovaním „za“ 
boli Bc.Pavol Kudzbel, Ľubomír Franko a Pavol Loffaj, zdržal sa Rudolf Veselý. Proti hlasovali 
Dušan Dvorský a Ján Poštek. Návrh nebol prijatý. O návrhu poslanca Pošteka sa nehlasovalo. 
Informácie starostu berú poslanci na vedomie.

K bodu číslo 9: Interpelácie poslancov a občanov
Poslanec Ján Poštek predniesol sťažnosť p. Dušana Pacuru, že pri ťažbe dreva došlo k poškodeniu 
odtokových kanálov potrebných pri prívalových dažďoch, je  potrebné to riešiť v čo najkratšom 
termíne. Starosta obce uviedol, že už hovoril s p. Litvákom, ktorý tieto práce prevádza, keď ukončí 
práce s drevom, dá to do pôvodného stavu. Poslanec Rudolf Veselý upozornil, aby sa doriešila cesta 
popred bytovky v Sihle. Starosta obce uviedol, že sa zatiaľ cesta nedala poriešiť, ale navrhne, aby 
stavebná komisia našla riešenie, nakoľko aj keď ide o urbársky pozemok, občanom treba pomôcť. 
Poslanec Bc.Pavol Kudzbel upozornil na uznesenie z minulého zastupiteľstva, v ktorom sú 
nesprávne uvedení overovatelia zápisice. Starosta obce uviedol, že uznesenie nemusia podpisovať 
overovatelia zápisnice. Uznesenia podpisuje výlučne starosta. Uznesenie z minulého zasadnutia sa 
dá na správnu mieru.
Ďalej poslanec Bc.Pavol Kudzbel hovoril o žiadosti o poskytnutie informácie ohľadne vkladnej 
knižky. Citoval z dopisu JUDr.Jozefa Domiňáka o vkladnej knižke. Starosta obce uviedol, že 
odpoveď ohľadom knižky už dostal v písomnej forme. Poslanec Kudzbel sa ďalej opýtal starostu: 
„Príjem z plesu sú finančné prostriedky obce?“ Odpoveď: „Nie, nie sú.“ Následne sa v tejto 
súvislosti opýtal na stanovisko hl. kontolórky. Uviedla, že sa vyjadrí až na budúcom zastupiteľstve. 
Poslanec Bc.Pavol Kudzbel adresoval poslancom informáciu, že starosta, keď nepodpíše niektoré 
uznesenia, nie sú platné. Ďalej sa pýtal, prečo nie sú na internete zápisnice z rokovaní. Starosta 
uviedol, že na internete nie je  len tá zápisnica, ktorú inicioval on s poslankyňou Ing.Kanderkovou. 
Ďalej poslanec Kudzbel uviedol, že mu dnes nebola sprístupnená zápisnica z minulého 
zastupiteľstva z dôvodu neprítomnosti starostu. Starosta obce prečítal postup sprístupňovania podľa 
rokovacieho poriadku. Poslanec Poštek spomenul dobrú spoluprácu bývalého starostu a poslanca 
Kudzbela. Opýtal sa ho, či nevedel, ako sa nakladá s peniazmi z plesu. Poslanec Kudzbel
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odpovedal, že nevedel. Do diskusie sa zapojil aj JUDr. Miroslav Bachynec a hovoril, že poslanci 
a starosta sú tu pre občanov, a nie aby sa tu riešili súkromné veci. Obecné veci tak utekajú nabok. 
Upozornil na podpisovanie uznesení, zápisnice, o ktorej uviedol, že ak ju  nepodpíše starosta, je  
neplatná. Upozornil na zásahy do prírodného prostredia v našej obci, devastuje sa vlastníctvo, 
upozornil na komasáciu, o ktorej treba hovoriť. Poslanec Bc.Pavol Kudzbel uviedol na pripomienku 
JUDr.Bachynca, že reagoval preto, lebo list bol adresovaný zastupiteľstvu, nie jem u ako osobe. 
Keďže neboli ďalšie pripomienky, starosta uzavrel diskusiu. Interpelácie poslancov a občanov sa 
berú na vedomie.

K bodu číslo 10: Záver
Starosta obce poďakoval prítomným poslancom a občanom za účasť a ukončil rokovanie obecného 
zastupiteľstva.

Overovatelia zápisnice Pavol Loffaj 

Ján Poštek

Prílohy : - uznesenia číslo 45/2013 až 54/2013
- pozvánka 1 ks
- prezenčné listiny 2 ks
- prejednané žiadosti o dotácie
- schválené návrhy zmlúv o nájme
- návrh zmeny plánu zasadaní OZ
- návrh úpravy rozpočtu

Slavomír Korčuška 
starosta obce
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